
پیشکسوت تیم فوتبال استقلال می گوید: کادر مدیریت باشگاه 
استقلال باید امکانات لازم را برای مربی فصل آینده آبی ها فراهم 
کند تا این تیم بتواند در فصل  آینده لیگ، موفقیت آمیز عمل کند.

شرایطآبیها
 علیرضا اکبرپور، درباره شرایط این روزهای آبی پوشان پایتخت 
پس از جدایی فرهاد مجیدی از جمع آبی پوشان پایتخت افزود: 
تیمی که قهرمان می شود، سال بعدش کار خیلی سختی دارد. 
استقلال قهرمان شده و رکوردار است و باید توان بیشتری برای 
دفاع از موفقیت هایش بگذارد. چنین شرایطی برای یک مربی 
سخت است. فرهاد مجیدی مربی ای بود که این رکوردها را زده 

بود و خودش می دانست که شرایط به چه صورت پیش می رود. 
هیچکسی را نمی توان به زور نگه  داشت و مجیدی هم چندین بار 
به استقلال  آمد و رفت و یک مشتری پیدا کرد و از جمع آبی ها 

جدا شد.
سرمربیفصلبعد

این پیشکسوت تیم فوتبال استقلال درباره سرمربی فصل آینده 
آبی پوشان پایتخت گفت: مربی ای که جایگزین مجیدی می شود 
باید رکوردها و قهرمانی را تکرار کند و این کار بسیار سخت است. 
امیدوارم مدیریت باشگاه استقلال که توانست بهترین شرایط را 
در فصل گذشته ایجاد کند، بتواند برای آینده استقلال چاره ای 
بیندیشد و کسی را برای استقلال بگذارد که شایستگی حضور 
روی نیمکت را داشته باشد. از هواداران می خواهم کسی را با 
کادرفنی قبلی مقایسه نکنند چون شرایط کاملا متفاوت خواهد 
بود و همه باید دست به دست هم بدهند تا استقلال بتواند دوباره 

قهرمان شود.
داخلییاخارجی؟!

اکبرپور در پاسخ به این سوال که آیا مربی خارجی برای استقلال 
بهتر است یا مربی داخلی؟ ادامه داد: ما در هم داخل و هم در خارج 
نفرات خوبی داریم. گزینه خارجی شاید دهان پرکن باشد و بگوییم 

داخلی خوب نیست. مربیان خارجی خوبی مثل استراماچونی در 
استقلال بودند که موفق بودند اما دلیل بر این نیست که هر مربی 
خارجی موفق باشد. مربیان داخلی ما هم افراد خوبی هستند و 
می توان به آنها فرصت داد اما باید تضمینی گرفته شود که این 
مربیان وسط کار، تیم را رها نکنند. اکنون بدترین موقع بود که 
»مجیدی« استقلال را رها کند. این خوب است که مربیان ما 
بتوانند لژیونر شوند اما قرارداد باید طوری تنظیم شود که استقلال 

ضربه نبیند و حق باشگاه و هوادار ضایع نشود.
آیندهاستقلال

او در پایان درباره آینده آبی پوشان پایتخت خاطرنشان کرد: 
فوتبال یک بازی است که در هر لحظه اش اتفاقات غیرقابل 
پیش بینی رقم می خورد. خیلی از تیم هایی که از قبل برنده بودند، 
در میدان نتوانستند عملکرد موفقی داشته باشند. سال گذشته 
آقای آجورلو توانستند شرایط خوبی را برای تیم فراهم کنند و 
همین باعث شد که استقلال با آرامشی که داشت، قهرمان شود. 
اگر همین آرامش برای فصل آینده وجود داشته باشد، می توان 
به آینده استقلال امیدوار بود. الان می گویند که آقای آجورلو 
می خواهد به فدراسیون فوتبال برود و نمی دانم این حرف ها درست 
است یا خیر، اما اگر کادر مدیریت مثل فصل گذشته با قدرت پیش 
برود و برای مربی فصل آینده هم امکانات لازم را فراهم کند، 
می توانیم به آینده استقلال امیدوار باشیم. تیم وقتی از اول در روال 
خوب قرار بگیرد، امتیازات اول فصل را از دست نمی دهد و بازی ها 

را با قدرت پیش می برد و نتیجه می گیرد. 
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دیدگــــــاه

بدون تردید مربیان همانند بازیکنان این اجازه را دارند 
تا برای پیشرفت گامی رو به جلو بردارند و در خارج از ایران 
سرمربی تیمی شوند. فرهاد مجیدی هم در تصمیمی 
شخصی که مشخص است از مدت ها قبل گرفته بوده بعداز 
آنکه ماموریت خود را به بهترین شکل اجرا کرد و توانست با 
ثبت رکوردهای جدید قهرمان شود. وی نامه استعفای خود 
را تقدیم هیات مدیره باشگاه کرد و سپس راهی امارات شد تا 
فرصت جدیدی را در عرصه مربیگری تجربه کند. نمی توانیم 
جدایی او را تجزیه و تحلیل کنیم چون شخصا تصمیم گرفته 
تا دیگر برای استقلال مربیگری نکند. شاید او در تیم جدیدش 
سرمربی موفقی باشد و شاید نتواند نتایج خوبی کسب کند. در 
آن سو هم احتمال دارد استقلال کماکان در ریل موفقیت باقی 
بماند و این احتمال وجود دارد این تیم در کورس قهرمانی 
از رقبا جا بماند. باید دید چه سیاستی برای انتخاب سرمربی 
فصل بعد استقلال مدنظر قرار دارد. در تیم هایی مانند 
استقلال، هواداران نقش ویژه ای در انتخاب سرمربی فصل 
بعد دارند چون آنها انتظار دارند فردی هدایت تیم قهرمان 
لیگ برتر را بر عهده بگیرد که بتواند این تیم را در زمره مدعیان 
فتح جام نگه دارد. اعتماد به مربیان جوان داخلی که برخی 
از آنها به خوبی امتحان پس داده اند اگرچه با ریسک همراه 
است اما می تواند به سازندگی مربیان داخلی کمک کند تا در 
عرصه ملی هم دستمان پر باشد. کم نیستند مربیانی که ثابت 
کرده اند در صورت سپردن موقعیت خوب توانایی خروج از آن 
موقعیت را دارند. اینکه »استرا« زمانی در استقلال دورانی 
طلایی سپری کرده اصلا حضور موفق دوباره وی را تضمین 
نمی کند. »رزوان.لوچسکو« هم موفقیت های آنچنانی نداشته 
و زمان نیاز دارد تا بتواند با شرایط فوتبال ایران هماهنگ شود. 
تیم های باشگاهی که در بالاترین سطح فوتبال دنیا قهرمان 
می شوند هم در فصل نقل وانتقالات به رفع ایرادهای خود 
می پردازند. استقلال هم کامل ترین تیم نیست و نواقصی در 
این تیم وجود دارد. نقاط ضعف را می توان با جذب بازیکنان 
باکیفیت تر ترمیم کرد تا در تمامی پست ها تیم تکمیل شود 
اما مساله مهم تر انتخاب سرمربی فصل آینده است. بارها از این 
ناحیه استقلال لطمه خورده که سرمربی پس از چند ناکامی 
در میانه فصل اعلام می کند تیم را من نبستم و بازیکنان 
مدنظرم جذب نشدند. بنابراین مدیران باشگاه در این مقطع از 
فصل باید وسواس زیادی در انتخاب سرمربی تیمشان داشته 
باشند و در گام بعدی مانند دیگر تیم ها براساس خواسته های 

سرمربی نسبت به جذب بازیکنان اقدام کنند.

محسنبیاتینیا
کارشناسفوتبال



مدیرعامل پیشین باشگاه فولادخوزستان با انتقاد از وضعیت 
فعلی حاکم بر مدیریت فوتبال کشور، گفت: اوکراین جنگ زده 
با اینکه هنوز به جام جهانی راه نیافته، برنامه  مدون تری نسبت 
به ما دارد. سعید آذری اظهارکرد: ما نباید با یک فدراسیون 
از هم پاشیده، شرایطی که 8، 9 سال برایش زحمت کشیدیم 
را یکساله خراب کنیم. وی درباره اینکه تیم ملی هنوز بازی 
تدارکاتی قطعی  در برنامه اش ندارد، تصریح کرد: برگزاری 
بازی های دوستانه در سطح بین المللی اگر در برنامه درازمدت 
یا میان مدت نباشد، به آسانی نمی توان بازی در سطح ملی 

فراهم کرد. خیلی از تیم ها در این ماه 4 بازی تدارکاتی 
مشخص کردند اما انجام یک بازی این طور نیست که فقط 
از ابعاد فنی مهم باشد و باید از لحاظ اقتصادی نیز ملاک 
است، مخصوصا برای تیم بزرگ که به دنبال درآمدزایی هم 
هستند. برای بازی با تیم های ملی برزیل و آرژانتین و تیم هایی 
که رنکینگ بالا یی دارند، باید برنامه ریزی و سرمایه گذاری 
کنید و از ماه ها قبل قرارداد امضا کنید. همچنین باید انجام 
یک بازی از لحاظ سیاسی و اجتماعی هم بررسی شود، 
چون اگر بازی کانادا را از دست بدهید، پیداکردن جایگزین 

خیلی مشکل است. در فوتبالی مثل فوتبال ما که برنامه ای 
مدون برای آماد سازی تیم ملی نداریم، کار سخت است. 
آمریکا 4 بازی تدارکاتی دارد. انگلیس را هم ببینید چه 
بازی هایی انجام می دهد. همچنین اوکراین و ولز که یکی از 
آنها به جهام جهانی و گروه صعود می کند، برنامه خوبی برای 
آماده سازی دارند. اوکراین با اینکه درگیر جنگ با روسیه 
است و هنوز به جام جهانی نیز صعود نکرده برنامه  مدون تری 
از ما دارد. اگر اشتباه نکنم این تیم در آلمان با تیم فرانکفورت 
بازی کرد. آذری ابراز داشت: آقای سجادی نیز چه بخواهد و 
چه نخواهد به عنوان متولی ورزش کشور مسئول است. بحث 
دخالت نیست، ولی ایشان مسئول ورزش این کشور است و 
خواه  ناخواه در صورت ناکامی تیم ملی مورد مواخذه توسط 

مجلس و هواداران فوتبال قرار می گیرد. 

سعیدآذری:
برنامهفوتبالی»اوکراین«بهترازمااست

 پرسپولیس که نتوانست از قهرمانی 
خود در فصل گذشته دفاع کند در بازار 
نقل وانتقالات با برنامه وارد شده است. حمید 

درخشان در این خصوص صحبت کرد. 
پرسپولیسفصلنقلوانتقالاترابا

قدرتآغازکرد!
 تیم های بزرگ باید با جذب بازیکنان 
طرازاول همواره در کورس باشند چون 
موفقیت آنها آشتی هواداران با ورزشگاه ها 
خواهد بود. در گذشته این فلسفه که بازیکنان 
شاخص در موفقیت تیم تاثیر مستقیم دارند 
اثبات شده است و وقتی می توان در مسیری 
حرکت کرد که حاشیه امنیت بیشتری دارد 
دلیلی ندارد بازیکنانی جذب شوند که در 
قواره پرسپولیس نیستند. با جذب بازیکنان 
خوب و آماده که از تجربه خوبی برخوردار 
هستند بدون تردید فصل جدید با قدرت 
بیشتری آغاز می شود و پرسپولیس می تواند 
از همان گام اول در کورس قهرمانی قرار 

بگیرد. 
معتقدند کارشناسان از برخی 
»گلمحمدی«نیازبهدستیارخارجی

دارد!
بدون تردید در این زمینه سرمربی تیم 
تشخیص می دهد در کنار دستیاران داخلی 
خود می تواند از دستیار خارجی استفاده کند. 
همواره اظهارنظرهایی در مورد کادرفنی 
اما یحیی گل محمدی  پرسپولیس شده 
شناخت کافی از شرایط تیمش دارد و بهتر 
از هرکسی می داند چگونه دستیاران خود 
را برای فصل آینده برگزیند. نباید نتایج 
یک فصل را ملاک قضاوت قرار داد چون 
همین کادرفنی فصل قبل با پرسپولیس 

قهرمان شد.
استقلال از »مجیدی« جدایی 
میتواندبهمعنایخارجشدنیکی
ازکورس لیگبرتر ازمدعیانفتح

قهرمانیباشد؟
جدایی »مجیدی« نباید پرسپولیس را 
فریب دهد، چون استقلال در تمامی ادوار 
با جدایی قطعی  بود. بدون شک  مدعی 
مجیدی فرد دیگری سرمربی خواهد شد و 
به یاد داشته باشیم که استقلال با مربیان 
مختلفی به قهرمانی دست پیدا کرده است. 
هر شخص دیگری به جای مجیدی هدایت 
استقلال را بر عهده بگیرد نیاز به حمایت 
مدیریت باشگاه دارد و فراموش نکنیم 
بازیکنان باکیفیتی در این تیم بازی می کنند. 

گفـــتوگـــو

  تمجید اتحادیه جهانی 
 از حسن یزدانی

ایسنا: پس از صعود قاطع حسن یزدانی 
به فینال جام تورلیخانوف، اتحادیه جهانی از 
عملکرد وی تمجید کرد. حسن یزدانی پس 
از گذشت چندماه از حضور در رقابت های 
قهرمانی جهان و کسب مدال طلا، در جام 
تورلیخانوف قزاقستان به میدان رفت و با 2 برد 
قاطع راهی فینال این رقابت ها شد. یزدانی در 
این رقابت ها ابتدا »فاتح اردین«، دارنده مدال 
نقره جهان از ترکیه را ۱2 بر صفر برد و سپس 
برابر عظمت دولتبکوف دارنده مدال طلای 
آسیا از قزاقستان با نتیجه ۱2 بر یک پیروز شد 
و به فینال رسید تا برای کسب مدال طلا به 
مصاف بوریس ماکوئف از اسلواکی برود. اتحادیه 
جهانی پس از راهیابی یزدانی به فینال نوشت: 
او انگار هرگز در استراحت نبوده است. بعداز ۷ 
ماه باردیگر به تشک مبارزه برمی گردد و کار 
معمول خود را انجام می دهد. اتحادیه جهانی 
همچنین خطاب به هواداران کشتی در جهان 
نوشت: به روز چهارم مسابقات جام تورلیخانوف 
خوشامدید. آیا از دیدن بازگشت حسن یزدانی 

هیجان زده اید؟

خارجازمستطیلسبز

حمیددرخشان:
جدایی »مجیدی«

 نباید پرسپولیس را 
فریب دهد!

خــــبر
مشاوروزیرورزش:

تیم ملی ما مانند محلات کار می کند
مشاور وزیر ورزش وجوانان گفت: آماده سازی 
تیم ملی ایران برای حضور در جام جهانی در 
حد و اندازه یک تیم محلات هم نیست! بیژن 
ذوالفقارنسب، کارشناس فوتبال و مشاور وزیر 
ورزش و جوانان درباره شرایط آماده سازی 
تیم ملی فوتبال ایران و اردوی این تیم در قطر 
بدون داشتن بازی تدارکاتی افزود: تیم ملی ما از 
بهمن ماه به جام جهانی صعود کرده و می دانست 
که باید برای حضور در جام جهانی آماده شود. 
ما باید از ماه ها قبل برنامه تدارکاتی خودمان 
را نهایی می کردیم و هم اکنون بدون بازی 
تدارکاتی نمی ماندیم. الان چندین ماه هم است 
که به جام جهانی رفتیم اما کدام برنامه مدون 
را نهایی کردیم؟ مربی پیشین تیم ملی ایران 
با بیان اینکه ایران در جام جهانی قطر با سه 
رقیب خوب و متفاوت بازی می کند، ادامه داد: 
ما با 3 حریف بزرگ بازی می کنیم که هر کدام 
یک روش و ویژگی متفاوت دارند، اما هیچگونه 
آمادگی برای دیدار با این تیم ها را نداریم. 
بنگلادش بهتر از ما برای جام جهانی آماده 
می شود. تیم ملی ما مانند محلات کار می کند. 
تیم های محلات هم وقتی هفته بعد بازی دارند، 

یک مقدار تیم خود را آماده می کنند. 

شکستشاگردان»مهدویکیا«از»ترکمنستان«

ناامید از تیم ملی امید؟!

فارس: بحث حضور دانیال اسماعیلی فر در پرسپولیس از 
حدود دو سال پیش مطرح شد اما این بازیکن که حتی آن زمان با 
سرخپوشان به توافق هم رسیده بود، درنهایت به سپاهان اصفهان 
رفت تا پروژه حضورش در این تیم تهرانی منتفی شود. با این همه 
اما یحیی گل محمدی همچنان خواهان جذب این بازیکن است 
تا اسماعیلی فر بتواند پیراهن سرخ پرسپولیس را بر تن کند. 
در روزهای اخیر، صحبت هایی مبنی بر توافق پرسپولیس با 
اسماعیلی فر در رسانه ها مطرح شد، اما پس از حواشی به وجود 
آمده درباره رامین رضاییان، این بازیکن در صفحه شخصی 
خود متنی منتشر کرد مبنی بر اینکه جز با باشگاه سپاهان با 
هیچ باشگاه دیگری مذاکره نکرده است و این در حالی است 
که مذاکراتی بین او و پرسپولیس صورت گرفته بود، اما اینکه 
اسماعیلی فر چرا دست به تکذیب زده بود، موضوعی است که 
به حواشی ایجاد شده در خصوص رامین رضاییان برمی گشت. 
به نظر می رسد موضوع انتقال دانیال اسماعیلی فر به پرسپولیس 
در مراحل پایانی قرار دارد و اگر اتفاق خاصی رخ ندهد، این 
بازیکن بالاخره در تیم نایب قهرمان دوره اخیر لیگ برتر زیرنظر 
گل محمدی کار خواهد کرد. از طرف دیگر، خانم ندا چملانیان، 
همسر دانیال اسماعیلی فر که بازیکن تیم والیبال زنان ذوب آهن 
بوده، به احتمال فراوان در فصل آینده لیگ بانوان راهی تیم سایپا 
خواهد شد که این موضوع می تواند بحث حضور اسماعیلی فر در 

تهران را به واقعیت نزدیک کند.

فوتبــــالداخلی

هانس فلیک، سرمربی آلمان می گوید که تیمش در تساوی 
یک بر یک مقابل ایتالیا در لیگ  ملت ها اشتباهات زیادی 
داشته است. تیم ملی فوتبال آلمان در دیدار نخست خود در 
لیگ ملت های اروپا به مصاف ایتالیا رفت. ژرمن ها با وجود آنکه در 
این بازی با یک گل عقب افتادند اما گل تساوی را به ثمر رساندند. 
»فلیک« در ۱۰ بازی ابتدایی حضورش در نیمکت متحمل 
شکست نشده است. فلیک گفت:  ما بازی را خوب شروع کردیم 
و بعد از ۱۵، 2۰ دقیقه راه خود را گم کردیم. باید برای دیدار 
بعدی بهتر شویم. ما آنچه را که در تمرینات تمرین کرده بودیم 
در بازی به کار نبردیم و این اولین بار نیست که این اتفاق می افتد. 
ایتالیا بسیار منسجم تر از آن چیزی بود که انتظار داشتیم 
بنابراین خوب بود که بلافاصله توانستیم گل تساوی را به دست 
آوریم. او ادامه داد: لیگ ملت ها به شما اجازه می دهد همیشه با 
حریفان بسیار قدرتمندی روبه رو شوید. عملکرد ما به طورکلی 
منفی بود، ما باید کارهای بیشتری انجام دهیم.   فلیک درباره 
حذف ایتالیا از انتخابی جام جهانی اظهارداشت: ایتالیا کشوری 
است که با فوتبال زندگی می کند و نفس می کشد. آنها از نظر 
دفاعی مستحکم هستند. من مانچینی و نحوه بازی تیمش در 
یورو 2۰2۰ را تحسین می کنم. امیدوارم فدراسیون فوتبال 
ایتالیا به مانچینی زمان دهد. او بازیکن فوق العاده ای بود و مربی 

فوق العاده ای است که قهرمان اروپا شده است.
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علیرضااکبرپور؛پیشکسوتآبیها:
»مجیدی« در بدترین زمان استقلال را ترک کرد! 

آرمانملی: تیم ملی فوتبال امید کشورمان که در رقابت های 
قهرمانی آسیا حضور دارد با شکست مقابل ترکمنستان در 

آستانه حذف قرار گرفته است. 
شرایطتیم

تیم ملی فوتبال امید کشورمان در دومین بازی خود در 
رقابت های زیر 23 سال قهرمانی آسیا با نتیجه 2 بر یک مغلوب 
ترکمنستان شد و به دلیل شکست 6 بر یک قطر برابر ازبکستان 
با یک امتیاز در رده سوم گروهش قرار گرفت. هرچند شاگردان 
مهدوی کیا کار سختی برای شکست دادن ازبکستان در آخرین 
دیدار خود در مرحله گروهی دارند اما شاید قطعی بودن صعود تیم 
میزبان، انگیزه آنها را برای دیدار با تیم ایران کمتر کند. برای صعود 
تیم های هم امتیاز از مرحله گروهی به ترتیب تفاضل گل، تعداد 
گل زده و در نهایت بازی رودررو ملاک قرار می گیرد، شاگردان 
مهدوی کیا برای صعود از گروه خود ابتدا باید از سد ازبکستان 
بگذرند و البته امیدوار به امتیاز از دست دادن ترکمنستان سه 
امتیازی برابر قطر باشند. در حال حاضر ازبکستان با 6 امتیاز صعود 
خود را قطعی کرده است. ترکمنستان با 3 امتیاز در جایگاه دوم 
قرار دارد و تیم های ایران )تفاضل گل منفی یک( و قطر )تفاضل 
گل منفی ۵( یک امتیازی و به ترتیب در رده های سوم و چهارم 
ایستاده اند. در صورت رقم خوردن تساوی بدون گل در بازی 
ترکمنستان و قطر، تیم مهدوی کیا با کسب برد یک بر صفر برابر 
ازبکستان به عنوان تیم دوم گروه راهی مرحله بعدی می شود، اما 
به ازای تساوی بیش از یک گل در آن مسابقه، ایران باید با 2 گل 
اختلاف از سد میزبان قدرتمند خود بگذرد تا شانس صعود از گروه 
A را به دست آورد. البته در صورت برتری قطر برابر ترکمنستان با 
اختلافی کمتر از ۵ گل، بازهم تیم امید ایران با برتری یک بر صفر 

در آخرین بازی اش به مرحله بعدی می رود. 

صحبتهایمهدویکیا
سرمربی تیم فوتبال امید ایران معتقد است تیمش روی 
اشتباهات فردی بازی را به ترکمنستان واگذار کرده است.  
مهدی مهدوی کیا در نشست خبری بعداز دیدار تیم امید ایران 
مقابل ترکمنستان که با شکست دو بر یک تیم کشورمان همراه 
بود، اظهارداشت: فکر می کنم بازی را به خودمان باختیم. بازی را 
خیلی خوب شروع کردیم و نیم ساعت اول بازی برای ما بود. روی 
اشتباه خودمان گل اول را دریافت کردیم ولی در نیمه دوم سعی 
کردیم برای گل دوم اقدام کنیم که روی یک اشتباه بچه گانه 
کارت قرمز گرفتیم و بازی را واگذار کردیم.  وی ادامه داد: ما تیم 
ترکمنستان را خوب آنالیز کردیم و در نیمه اول همان طور که 
پیش بینی می کردیم کار پیش رفت ولی روی اشتباه خودمان 
گل خوردیم. در نیمه دوم با توجه به اینکه ۱۰ نفره شدیم کار 
سخت شد.  سرمربی تیم فوتبال امید ایران عنوان کرد: حتما 
باید بازی بعدی مان را پیروز شویم و منتظر نتایج دیگر تیم ها 
باشیم. کار خودمان را سخت کردیم. باید بازی بعد را پیروز شویم 

و منتظر نتایج دیگر تیم ها باشیم. 
نظرپیروانی

غلامحسین پیروانی در مورد شکست 2 بر یک تیم امید ایران 
مقابل ترکمنستان در قهرمانی زیر 23 سال آسیا اظهارداشت: 
مقابل ترکمنستان اصلا بازی خوبی انجام ندادیم. خیلی راحت 
توپ را به حریف می دادیم. روی گل دوم بازیکن حریف خیلی 
راحت و بدون مزاحمت گلزنی کرد. باخت خیلی بدی بود 
و در حد نام ایران بازی نکردیم. خیلی متاسف شدم و این 
شکست کارمان برای صعود بسیار سخت است. وی تصریح کرد: 
صعودمان خیلی دشوار است. تازه به شرطی که ترکمنستان و 
قطر هم جوانمردانه بازی کنند و تبانی نکنند، ما هم بتوانیم 

ازبکستان را شکست بدهیم. از مهدی مهدوی کیا تعجب 
می کنم او با مربیان بزرگ زیادی کار کرده از چنین باختی تعجب 
می کنم. سرمربی اسبق تیم امید ایران با اشاره به نتایج این تیم 
در زمان خودش گفت: ما با تیم  امیدها به عمان هم نباختیم در 
حالیکه تیم ملی بزرگسالان مان مقابل عمان هم شکست را تجربه 
کرده است. در آن سال که من سرمربی تیم بودم حریفانی مثل 
بحرین، ازبکستان، ترکمنستان و... را شکست دادیم و فقط به 

کره جنوبی و ژاپن باختیم و در آسیا چهارم شدیم. 
صحبتچمنیان

عباس چمنیان درباره شکست دو بر یک تیم فوتبال امید 
کشورمان مقابل ترکمنستان در رقابت های زیر 23 سال 
قهرمانی آسیا اظهارداشت: با توجه به بازی نگران کننده ای 
که تیم ما مقابل قطر انجام داد، این شکست برابر ترکمنستان 
قابل پیش بینی بود. با وجود بازیکنان خوبی که در اختیار 
داریم، روز بازی با قطر نشانه های تیم بودن را ندیدیم. لازمه 
موفقیت یک تیم در تورنمنت انسجام و یکدستی است اما تیم 
ما در بازی اول خودش چنین شکل و شمایلی نداشت. وی 
افزود: مقابل ترکمنستان هم در نیمه اول مالک توپ بودیم 
اما در کدام بخش زمین؟ مالکیت توپ در زمین خودی یا یک 
سوم میانی در شرایطی که حریف عقب کشیده بود، به معنی 
موفقیت نیست. توپ را بیشتر در زمین خودمان و بین بازیکنان 
خط دفاعی چرخاندیم و کمتر در خط حمله خطرناک ظاهر 
شدیم و موقعیت ایجاد کردیم تا بتوانیم از هر -3 2 فرصت، 
یک گل به ثمر برسانیم. در زمینه خلق موقعیت گلزنی و تنوع 
تاکتیکی مانند دیدار با قطر برابر ترکمنستان هم دچار چالش 
بزرگی بودیم. تیم ما در هر دو دیدار، تنوع تاکتیکی و راهکاری 
برای رسیدن به دروازه حریف نداشت و امیدواریم در بازی 
پایانی با تیم قدرتمند ازبکستان، چنین مشکلاتی نداشته 
باشیم. سرمربی اسبق تیم ملی نوجوانان کشورمان درمورد 
اینکه آیا این مشکلات به عملکرد کادرفنی بازمی گردد یا 
آماده سازی نامناسب تیم امید، پاسخ داد: عوامل مختلف در 
این موضوع تاثیرگذار است. یکی از مشکلاتی که تیم های ما 
در دوره های مختلف با آن دست وپنجه نرم می کنند، نداشتن 
بازی های تدارکاتی است. این معضل ثابت و همیشگی است. 
تیم های امید و حتی بزرگسال ما وقتی می خواهند وارد 
تورنمنت های بزرگ شوند چنین چالشی دارند و قطعا این 
موضوع در بازی های بزرگ آسیب می رساند. چمنیان تصریح 
کرد: با این وجود باید مقابل قطری که در این تورنمنت شرکت 
کرده یا ترکمنستان که همیشه سطحش از فوتبال ما پایین تر 
است، برتری فنی و فردی جوانان ما خودش را نشان می داد. 
نباید در این دو بازی به چالش می خوردیم. همیشه نگران 
به مشکل خوردن مقابل تیم هایی مثل ازبکستان، ژاپن، 
کره جنوبی و تیم های سطح بالاتر بودیم اما اکنون تیم ما برابر 

ترکمنستان به مشکل می خورد!

 تصمیم قبلی »فرهاد« 


